
Aan de raadscommissie 

 

Onderwerp: vestigen voorlopig voorkeursrecht voor werklocatie Lichtenvoorde 

Zuid 

 

Lichtenvoorde, 13 juni 2025 

 

Geachte commissie, 

Een aantal buurtgenoten heeft u op verschillende manieren, zowel mondeling 

als schriftelijk, al vele redenen aangedragen om negatief te beslissen op het 

voornemen een voorkeursrecht te vestigen voor een werklocatie op het 38 

hectare grote gebied rond Varsseveldseweg 71. 

Ik ga deze niet allemaal herhalen, dat is zonde van de tijd.  

Wat ik echter wel naar voren wil brengen is het bericht van TenneT van dinsdag 

12 juni jl. dat er grote problemen zijn rond de stroomvoorziening in onder meer 

de provincies Gelderland, Utrecht en Flevoland.  

Teneinde in de toekomst iedereen van stroom te kunnen voorzien, moet dit 

hoogspanningsnet enorm worden uitgebreid. Zelfs keer drie. Dit kan kennelijk 

alleen door het huidige net van deze drie provincies op te knippen in vier 

stukken. En dat kan pas als er een nieuw hoogspanningsstation in Utrecht-

Noord is geplaatst. Ver van ons bed? Helaas niet en TenneT is er tot op heden 

nog niet in geslaagd om voor dit station een geschikte locatie te vinden. 

Dichtbevolkt gebied, bezwaren van omwonenden.  

De uitbreiding van het hoogspanningsnet zal aldus TenneT jaren vertraging 

oplopen. Hierdoor moeten grootverbruikers zoals winkels, bedrijven, 

supermarkten en scholen langer wachten op een nieuwe of zwaardere 

aansluiting. De uitbreiding was gepand voor 2029, maar volgens TenneT wordt 

dit op zijn vroegst 2033 en bij meer tegenslagen (en we weten allemaal dat er 

vooraf te positief wordt gecalculeerd) 2035. De directeur planning van TenneT 

spreekt van een ongekend hoge druk op het elektriciteitsnet, iets dat TenneT 

grote zorgen baart. 



Omdat de gemeente Oost Gelre al een enorme taak op zich heeft genomen om 

binnen afzienbare tijd vele nieuwe woningen te willen bouwen, die allemaal 

zonder gasaansluiting gerealiseerd moeten worden, dus een groot 

elektriciteitsgebruik met zich meebrengen, lijkt het door de mededeling van 

TenneT die nu gecommuniceerd is, klip en klaar dat bij deze opgave, in elk geval 

kwa elektriciteit, niet ook nog het realiseren van een heel bedrijventerrein past, 

dat  maar liefst een 38 hectare groot stuk land, lees groene percelen, zal 

opslokken.  

Mijn grote zorg is, dat naast het kwijtraken van ons geweldige uitzicht, de rust, 

de vogels en de mogelijkheid om vrijwel direct te gaan wandelen in landelijk 

gebied, het groen, de bomen en de koeien zullen verdwijnen en er een soort 

braakliggend terrein ontstaat of nog erger een volgebouwd terrein dat niet kan 

functioneren zonder een stroomaansluiting met alle gevolgen van dien. 

Ik spreek dan ook de hoop uit en met mij die van vele buurtgenoten, dat u 

tegen dit voornemen gaat stemmen. 

 

Dank u wel. 

 van Hilten 

 

  

 

 




